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Protokół nr 48/2014 
 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 15 maja 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
00

, zakończyło się o godz.9
30

. 
 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, Pan Maciej Szota, 

który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2014 r. 

3. Sprawy bieżące.  
 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji (za - 4). 
 

Ad. 1 
 

Aleksandra Dolińska- Hopcia  – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gosp. i FE 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania w 2014 r. dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków wraz uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Proszę powiedzieć, bo to bardzo dobrze, że środki zostały rozdysponowane 

procentowo, ale czy wszystkie  inwestycje mają szansę na realizację przy takim 

dofinansowaniu? 

 

Aleksandra Dolińska- Hopcia  – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gosp. i FE 

Przypuszczam, że  dopiero po całkowitym rozstrzygnięciu  rund przyznawania 

dotacji, okaże się, że ktoś nie może, nie chce skorzystać z tej dotacji to wówczas 

te środki będą kolejną uchwałą przekazywane tam, gdzie ich brakuje. 
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Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są inne pytania? 

Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie przyznania w 2014 r. dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków  

jednogłośnie (4 radnych za) 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Promocji  i Sportu  

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie do realizacji przez Miasto Inowrocław projektu pn. 

”Inwestycja w przyszłość bez ryzyka’ oraz przyjęcia regulaminu 

uczestnictwa w projekcie.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Otwieram dyskusję.  

Nie widzę chętnych do zabrania głosu.  

Przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji 

przez Miasto Inowrocław Projektu pn. ”Inwestycja w przyszłość bez ryzyka’ 

oraz przyjęcia regulaminu uczestnictwa w projekcie? 

 

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2014 wraz z załącznikami i  uzasadnieniem. 

Pani Skarbnik dodała, że uchwała nie zmienia wyniku budżetowego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokółu. 
 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są pytania? 

Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 
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Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2014? 
 

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

 

Ad. 2 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Wraz  materiałami otrzymaliście państwo projekt planu pracy Komisji na II 

półrocze 2014 r. Czy są inne propozycje? 

 

 Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Zaproponował temat: ” Informacja  PGKiM z  realizacji ustawy  

„o utrzymaniu czystości i porządku w gminach” w Mieście Inowrocławiu. 

 

Kto z Państwa jest za przyjęciem zaproponowanego planu pracy Komisji 

na II półrocze 2014 r.? 
 

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja plan pracy przyjęła. 

Plan pracy stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Ad. 3 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy w tym macie państwo sprawy do omówienia? 

Nie widzę.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Maciej Szota 
 

Protokółowała 
 

Katarzyna Marciniak 


